

أ. د. أحمد محمد محمد عبد الله زايد

- أستاذ مشارك بكلية الشريعة جامعة قطر.
- دكتوراه موضوعها: (جهود الإمام الشاطبي في الدعوة إلى الله تعالى) - كلية أصول الدين - جامعة الأزهر.
- ماجستير موضوعها: (العلاقة بين اليهود والنصارى قديما وحديثا وأثرها على الدعوة الإسلامية) - كلية أصول الدين - جامعة الأزهر.
- عضو هيئة التدريس بكلية أصول الدين جامعة الأزهر، وكلية الشريعة وأصول الدين جامعة الملك خالد بالسعودية، وكلية الشريعة والدراسات الإسلامية جامعة قطر.
- عضو المجلس الأعلى للشؤون الإسلامية - القاهرة.
- مؤسس وعضو ومحاضر بالعديد من الروابط الإسلامية في أفريقيا ومصر وقطر.
- عضو محكم للعديد من البحوث في العديد من المجالات والمؤتمرات العلمية.
- العديد من الدورات والبرامج التدريبية في عدة مجالات دعوية وتربوية ومهارية.
- أشرف وناقش وحكم عشرات الرسائل الجامعية في مجال الشريعة الإسلامية والدعوة.
- العديد من المؤلفات والأبحاث العلمية والمقالات، الفقهية والدعوية المحكمة.
- العديد من البرامج التلفزيونية التربوية والدعوية والتنقيفية، في العديد من التلفزيونات المحلية والإقليمية.

Prof. Ahmed Mohammed Mohammed Abdallah Zayed

- Associate Professor, College of Sharia, Qatar University.
- Ph.D. and its topic: (The efforts of Imam Al-Shatibi in Da'wa to Allah Almighty), Faculty of Fundamentals of Religion, Al-Azhar University.
- MA and its topic: (The relationship between Jews and Christians in the past and present and its impact on the Islamic Da'wa), Faculty of Fundamentals of Religion, Al-Azhar University.
- Member of the teaching staff of the College of Fundamentals of Religion, Al-Azhar University, the College of Sharia and the Fundamentals of Religion, King Khalid University in Saudi Arabia, and the College of Sharia and Islamic Studies, Qatar University.
 - Member of the Supreme Council for Islamic Affairs, Cairo.
 - Founder, member, and lecturer in many Islamic in Africa, Egypt and Qatar.
 - Arbitration member for many research papers in many scientific journals and conferences.
- Many courses and training programs in several areas of advocacy, education and skills.
- Supervised, discussed and judged dozens of university theses in the fields of Islamic law and advocacy.
 - Publishing many of the literature, scientific research and articles.
 - Participation in many educational, and advocacy TV programs.